
Styremøte	12.06.2019	Norsk	Engelsksetterklubb.	

Tilstede:	
Stein	Martinsen,	Grete	H	Saetrang,	Øivind	Skurdal,	Dag	Kleven	og	Iver	Melby.	
Forfall		

Terje	Strickert	Samdal	og	Heidi	Vileid	Gärtner.	

Sak	39/19:	Referat	forrige	møte.	

	Referatet	ble	godkjent.	
	
Sak	40/19:	Status	avlsrådssekretær.	

Styreleder	orienterte	om	prosessen.	Avlsrådets	leder	Arne	Hovde	har	sammen	med	styrets	
leder	hatt	samtaler	med	en	aktuell	kandidat.	Dette	har	vært	positive	samtaler.	Avlsrådet	og	
dets	medlemmer,	samt	styrets	medlemmer	har	blitt	orientert	om	valg	av	sekretær.	Styret	
har	sendt	forslag	til	arbeidsavtale	til	den	aktuelle	sekretæren.			

Sak	41/19:	Generalforsamling	Fuglehunden	

Styret	gikk	gjennom	utsendt	materiale	for	generalforsamlingen.	Styret	gav	fullmakt	til	leder,	
som	representerer	på	møtet.	

Sak	42/19:	RU-	Møte.		

Styret	gikk	gjennom	sakslisten	for	RU	møtet.	Grete	tok	opp	sak	angående	feil	i	data,	som	
kommer	ut	etter	høystatusløp	i	dogweb.	Dette	er	en	sak	som	«flere	klubber	i	gruppe	7	har	
slitt	med.	Leder	i	RU	har	fått	fullmakt	fra	FKF	til	å	ta	denne	saken	inn	til	NKK`s	data	avdeling.	
Saken	blir	tatt	opp	på	RU	møtet.		
Terje	og	Iver	møter	på	dette	møtet.	

Sak	43/19:	FKF	Generalforsamling.	

	Saksliste	og	tilsendt	saksdokumenter	er	gjennomgått.	Delegatene	fra	NESK	fikk	
	fullmakt	til	å	ta	nødvendige	beslutninger.	

Sak	44/19:	Neste	møte	og	årsplan.	

Ble	besluttet	å	ta	dette	på	mail,	da	ikke	alle	var	tilstede.															
															

	

	


